
Jaarverslag secretaris 2024 
 

Terugkijkend op het jaar 2024 springen er geen grote of verrassende 

gebeurtenissen naar voren, maar rustig is het eigenlijk ook niet vaak 

geweest. Vorig jaar ben ik begonnen als secretaris en dit jaar gaat het gelukkig al soepeler dan vorig 

jaar. 

Binnen het bestuur hebben we Anne mogen verwelkomen als bestuurslid, zij focust zich op het 

opleidingsdeel. Hoe dat gaat is te lezen in het jaarverslag van de opleidingencoördinator, maar het is 

goed om haar erbij te hebben. We hebben hierdoor weer een betere onderverdeling van de 

verschillende rollen en taken. We zijn als bestuur zeven keer samengekomen met elkaar. Daarnaast is 

een belangrijk punt in het beleidsplan de communicatie en doorstroming, en zijn ook hiervoor 

overleggen geweest, met verschillende disciplines apart, maar ook samen, formeel en informeel.  

Het ledenaantal per 31 december 2024 was 364. Hiervan zijn 68 leden vrijwilliger, en dus 296 

zwemmende leden. 

In april hebben we samen met de Waterakkers, de gemeente en de reddingsbrigade het waterfestijn 

georganiseerd. Dit is de voortzetting van de schoolzwemkampioenschappen zoals we die voor Corona 

zagen. Dit verliep nog niet helemaal vlekkeloos, omdat het weer de eerste keer na Corona was dat dit 

georganiseerd werd. Voor 2025 hebben we besproken wat er beter kon en gaan we kijken of dat ook 

gaat lukken, de opzet is in ieder geval al een stuk beter. 

In oktober hebben we onze vrijwilligers bedankt voor hun inzet het afgelopen seizoen. We zijn met 

hen wezen bowlen bij Bison Bowling in Haarlem. Ondanks dat mijn eerste worp een strike was heb ik 

helaas niet gewonnen, maar dat mocht de pret niet drukken. Daarna zijn we naast de bowlingbaan 

gaan grillen en heeft iedereen een leuke middag en avond gehad. 

 

Mochten jullie vragen hebben over een specifiek onderwerp kunnen jullie mij altijd aanspreken of 

natuurlijk een mailtje sturen. 

 

Met sportieve groet, 

Koen Gaal 

Secretaris, maart 2025 

 


